
Geacht lid van de Coöperatie Duurzaam Didam,  
 
Op 14 februari hebben we u op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen van de afgelopen 
tijd. Hieronder wat er sindsdien gebeurd is en wat er de komende periode op het 
programma staat. 
 
In deze nieuwsbrief: 

- Een kort verslag van de algemene ledenvergadering. 
- Bezoek van bewoners en wethouder uit Rozendaal. 
- Per speerpunt de ontwikkelingen: 

o Energie, transitie en besparen: 
▪ Warmtenet 
▪ Voorloperproject 
▪ Vragenlijst woningverduurzaming 
▪ Zonnepanelen 

o Groen, leefbaarheid en biodiversiteit: 
▪ Plantenasiel 
▪ Rozenstraat 
▪ “Groendag” 

o Sociaal, sociale samenhang koop-huur, jong-oud: 
▪ Weggeefkast 
▪ Koffie inloop 

 
Algemene ledenvergadering 
Een kleine dertigtal leden heeft op dinsdag 18 april de algemene ledenvergadering 
bijgewoond. Voor de pauze stonden inhoudelijke en na de pauze bestuurlijke en 
organisatorische zaken op de agenda. De pdf van de gebruikte dia’s tijdens de ALV is 
aangehangen.  
Na de opening heeft de voorzitter verteld wat het bestuur de afgelopen maanden heeft 

gedaan. Daarna heeft Marije Schulten, 

beleidsmedewerker Energietransitie & 

Duurzaamheid van de gemeente Montferland, 

uitgelegd hoe het warmtenet in de 

Bloemenbuurt werkt en de stand van zaken rond 

aansluiten van woningen van eigenaren 

toegelicht. Een van de punten is het 

voorloperproject (zie beneden).  

Tijdens de pauze hebben de leden met post-its 

een bijdrage geleverd aan de inhoudelijke richting en de versterking van de coöperatie.  

Na de pauze is tijdens de bestuursverkiezing het huidige bestuur herkozen, zijn het 

jaarverslag, de kascontrole, de concept jaarrekening en de concept balans aan de orde 

geweest. De vergadering heeft daarna decharge aan het bestuur verleend. De ALV is 

afgesloten met een vooruitblik naar de komende periode, de agenda voor de “Groendag” op 

22 april (zie beneden) en enkele opvallende resultaten uit de door de leden ingevulde 

vragenlijst over woningverduurzaming. 



Bezoek delegatie Rozendaal 
Op 21 april heeft een delegatie van vijfentwintig bewoners, inclusief een wethouder, uit 
Rozendaal een bezoek aan ons gebracht. In de kantine van de Muizenberg hebben we 
uitgelegd hoe de coöperatie tot stand is gekomen en wat we doen. Daarna hebben we een 
korte wandeling door de wijk gemaakt. 
 

Hieronder per speerpunt van onze Coöperatie de vorderingen. 

 
Warmtenet 
Met de gemeente zijn de gesprekken hervat over een warmtenet voor de koopwoningen. Als 
coöperatie willen we de mogelijkheden serieus onderzoeken. We willen echter alleen 
deelnemen onder de volgende voorwaarden” 

- Uitgangspunt moet zijn zo laag mogelijke kosten voor de deelnemers. 
- Er is volledige transparantie in de kosten en regelingen voor de deelnemers.  
- De coöperatie krijgt (mede)zeggenschap via deelname in een warmtebedrijf. 

Het bestuur heeft al een informatiemiddag bijgewoond waarin de financiële kanten van een 
warmtenetwerk aan de orde zijn geweest, en er staat een middag gepland om naar de 
organisatievormen van een warmtebedrijf te kijken. 
Daarnaast willen we een afspraak maken met het warmtebedrijf Oost-Wageningen om ons 
op de hoogte te laten brengen van hun berekeningen. (https://www.warmtebedrijfwow.nl/)  
 
Voorloperproject 
Binnen het voorloperproject zouden 5 woningen die aan het tracé van het warmtenet liggen 
alvast kunnen worden aangesloten om zo ervaring op te doen waar de hele buurt gebruik 
van kan maken. Een dertigtal eigenaren van woningen aan het tracé van het warmtent 
hebben een uitnodiging ontvangen voor een informatieavond op 13 april. Daar is naast een 
uitleg ook extra informatie verstrekt en zijn vragen beantwoord. Voor diegenen die nog 
interesse hebben komen keukentafeltafelgesprekken thuis waar de situatie ter plekke kan 
worden bekeken en bv de plaats van de afleverset kan worden besproken. Die gesprekken 
zullen de komende weken plaats vinden. Daarna kunnen de woningeigenaren besluiten of ze 
van het aanbod gebruik willen maken. De bedoeling is om de vijf voorlopers voor augustus 
aan te sluiten, samen met de laatste huurwoningen van Plavei.  
 
Vragenlijst woningverduurzaming 
De online vragenlijst woningverduurzaming is door 54 leden ingevuld, waarvoor onze dank. 
De uitgebreide resultaten zullen we binnenkort in een speciale nieuwsbrief toesturen.  
 
Zonnepanelen 
Uit de vragenlijst bleek dat nog circa 30% van de leden geen zonnepanelen op het dak heeft. 
Als bestuur verkennen we momenteel mogelijkheden om woningeigenaren te ondersteunen 
bij de aanschaf.  

https://www.warmtebedrijfwow.nl/


 
“Groendag” 
Tijdens de “Groendag” op 22 april heeft wethouder Ingrid Wolsing het plantenasiel en een 
weggeefkast in gebruik genomen. Daarna hebben leden van de werkgroep groen samen met 
medewerkers van Plavei, de gemeente, Welcom en Present bij negen huurders de 
voortuinen onkruidvrij gemaakt en aangeplant. Die tuintjes zien er nu prima uit. 
 
Plantenasiel 
Voor de realisatie van de bakken van het 
plantenasiel hebben we van de Postcode loterij 
een donatie gekregen om benodigdheden, zoals 
hout en verf, te kunnen kopen. Leerlingen van de 
opleiding houtbewerken en verven van Symbion 
hebben de bakken gemaakt, onder supervisie van 
ons bestuurslid Jaap van der Veen. Dit 
plantenasiel staat in het laantje bij de 
Kinderboerderij. We hebben gezien dat het halen 
van planten van het plantenasiel goed lukt, maar 
het terugzetten van stekjes op planten nog niet! 
Het plantenasiel is regelmatig helemaal leeg.  
 
 
 
Rozenstraat 
Hoera, het is klaar. De gemeente heeft de 
afgelopen weken de stroken in het gras 
afgegraven en van nieuwe aarde voorzien en deze 
aangeplant. Nu maar hopen dat de vaste planten 
goed aanslaan. De werkgroep Groen heeft met de 
gemeente afgesproken dat buurtbewoners de 
perken onkruidvrij zullen houden. 
 
 
 
 
 
 



 
Weggeefkast 
In het laantje bij de kinderboerderij staat naast de bakken van 

het plantenasiel ook een weggeefkast. Het idee van een 

weggeefkast is om mensen die weinig te besteden hebben te 

ondersteunen met dagelijkse producten, die ze uit de kast 

mogen meenemen. Bewoners die het wat beter hebben zetten 

houdbare producten in de kast. De eerste keer is de kast gevuld 

met producten die door Welcom beschikbaar zijn gesteld. De 

kast die er nu staat zal binnenkort worden vervangen door een 

exemplaar dat beter bestand is tegen weersinvloeden. Ook hier 

blijkt dat de kast snel is gevonden! 

We hopen dat mensen, die het financieel wat beter hebben, 

de kast blijven vullen met (houdbare) spullen die ze kunnen missen. Denk aan 

zeepproducten, tandpasta, voedsel in blik, maandverband etc.  

Koffieochtenden 
Nog steeds organiseren we elke vrijdag, van 10-12 uur een gelegenheid om gratis koffie te 
komen drinken in de Kinderboerderij op de hoek van de Polstraat en de Leliestraat. Kom 
gerust langs voor een kopje en een praatje! 
 
 
Tot slot 
 
Hieronder in het kort waar we als coöperatie aan werken: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Wilt u meedenken of een bijdrage leveren aan de Coöperatie Duurzaam Didam of een van de 
werkgroepen, laat het ons weten. Ook als u niet veel tijd hebt. Vele handen maken licht 
werk.  
Ons mailadres is: info@duurzaamdidam.nl . Onze website: www.duurzaamdidam.nl  
 
Met vriendelijke groeten, 
Het bestuur, Peter de Rooij (penningmeester,  Jaap van der Veen (algemeen bestuurslid), Fer 
Coenders (voorzitter) en Henk Tomas (secretaris). 
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